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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 20. januára 2016 o 18,00 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci : Ján Janotka,  Mgr. Vladimír Švec,  Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Bc. Eva 

Doležalová 

Ďalší prítomní: p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Občania podľa prezenčnej listiny               

 

 

Overovatelia: Ján Janotka, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2016 - schválenie 

4. Správy hlavnej kontrolórky obce: 

- z vykonanej následnej finančnej kontroly uplatňovania zákona o verejnom 

obstarávaní obcou Vavrišovo 

- z vykonanej následnej finančnej kontroly – účtovné doklady obce za mesiac júl 2015 

5. Rozpočtové opatrenia č. 24-27/2015, 1/2016 

6. VZN č. 1/2016 o vyhradení miesta a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce Vavrišovo 

7. Podmienky kúpnej zmluvy - nadobudnutie nehnuteľnosti (pozemok pod komunikáciu 

Pod Čelec) - schválenie 

8. Schválenie investičnej akcie – obstarania Polyfunkčného domu Vavrišan, určenie 

spôsobu financovania 

9. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

-  list p. Ďurica  

-  informácia o audite za rok 2014 
 

V úvode prítomných na zasadnutí obecného zastupiteľstva privítala pani starostka, oznámila,  

že z rokovania obecného zastupiteľstva sa ospravedlnili Ing. Schléger a p. Ján Krajčírik.  

Rokovanie OZ bolo zvolané pozvánkou č.29/2016. Následne  prečítala program rokovania.  

K bodu 1 a 2.  

Program schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č. 1/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 



2 

 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Ing. Eva Trnková , členovia –  

Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec  

Uznesenie č. 2/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Ján Janotka , Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Bc. Gabriela Pelcerová 

Uznesenie č. 3/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5-Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

  

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje, že sú splnené s výnimkou uznesenia č.150/2015, ktoré je 

v plnení. 

Uznesenie č. 4/2016  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3 (plán kontrolnej činnosti HK obce na I. polrok 2016) 

p. Beláková – informovala o možnosti vykonania kontroly z vlastnej iniciatívy kontrolóra a o 

sprísnení podmienok finančnej kontroly od januára 2016.  

Uznesenie č. 5/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5-Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 4 (správy HK obce) 

Všetky informácie boli zhrnuté v správach.  

K správe o VO: Od 17.4.2016 sa zmenili podmienky na VO v zákone. Zmenil sa limit od 1.11 

na 5 000,00 eur. P. kontrolórka informovala o skutočnosti, že limit na stavebné práce sa zvýši 

od 17.04.2016 z 30 000,00 eur na 70 000,00 eur. Nezistila porušenia pri vykonávaní kontroly 
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VO. Odporučila obecnému zastupiteľstvu vypracovať na základe schváleného rozpočtu  plán 

verejného obstarávania z dôvodu preukázania transparentnosti VO.  

Ku kontrole účtovných dokladov: došlé faktúry a pokladňa. Menný zoznam stravníkov ŠJ na 

réžiu je potrebné v budúcnosti doplniť. Na faktúre vývoz KO PD Pribylina nie je podpísaný 

výkaz – takáto faktúra musí byť vrátená na doplnenie. Zhrnutie: neboli zistené nedostatky pri 

manipulácii s hotovosťou. V MŠ a ŠJ je potrebné upraviť vo vnútornom predpise pokladňu na 

výber školného a stravného.  

Uznesenie č. 6/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (rozpočtové opatrenia) 

Rozpočtové opatrenia č. 24-27/2015 vykonané starostkou dostali poslanci pred zasadnutím 

obecného zastupiteľstva. Nemali k nim doplňujúce otázky. Uvedené rozpočtové opatrenia 

zobrali na vedomie. 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

K rozpočtovému opatreniu č. 1/2016 p. Trepáč požadoval informáciu, nakoľko je to 

predčasné. Uvedené rozpočtové opatrenie je potrebné prijať z dôvodu podania žiadosti o úver  

zo ŠFRB. Iné otázky neboli vznesené. 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (VZN) 

Materiály poslanci dostali, starostka sa opýtala na doplňujúce podnety. P. Janotka navrhol 

informačné panely pri úradných tabuliach doplniť ako bod b) v Článku 2, bod 1.  

p. Trepáč – informoval sa na zodpovednosť za odstránenie plagátov. Oficiálna možnosť je 

sankciami za ich neodstránenie, ale realita je iná.  

p. starostka – už sa telefonicky informovali zástupcovia kandidujúcich strán na miesta určené 

v obci na vyvesovanie plagátov. Každá strana musí mať vyhradený rovnaký priestor. 

p. Švec doplniť bod b) informačné panely pri úradných tabuliach.  

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 7 (pozemky,) 

Starostka informovala poslancov, o ktorú lokalitu sa jedná. Parcely sú potrebné pre výstavbu 

miestnej komunikácie. P. Majerík pri žiadaní o stavebné povolenie musel mať vyriešený 

prístup k pozemku. Odkúpením parciel toto dodržal.  

p. Barboriak – odkúpila ďalší pozemok. Bol vypracovaný GP, ktorým boli vyčlenené 

pozemky na miestnu komunikáciu. Z dôvodu vyňatia pozemkov pod miestnu komunikáciu k 

IBV je potrebné uzavrieť kúpne zmluvy so súčasnými majiteľmi pozemkov. Jedná sa 

o pozemky p. Barboriak, p. Majeríka, p. Nicáka. P. Nicák 38m², Barboriak – 105m², Majerík 

– 203m². a SPF.  

P. Janotka sa informoval ako je v územnom pláne vyriešená táto oblasť. Predstavuje si tam 

zelený pás, kadiaľ pôjde plyn, elektrika, voda.  Túto lokalitu už treba pripraviť tak, aby to 

bolo zokruhované, aby ľudia vedeli ako budú riešené siete a podobne. Je ochotný 

spolupracovať pri vypracovaní územného plánu zóny. 

P. starostka – komunikácia nie je vyriešená v územnom pláne. Do budúcna je potrebné 

pripraviť návrh riešenia ďalšieho umiestnenia komunikácia v uvedenej oblasti a pri úprave 

ÚPO návrh zapracovať. Obec je povinná každé 4 roky ÚPO aktualizovať.  

p. Trepáč – pripomenul, že sa poslanci majú vyjadrovať, či sa pozemky odkúpia a za akú 

cenu. 

p. Trnková vytkla, že dom sa postaví ale neskôr sa riešia siete. 

p. Janotka – navrhol najskôr odborne vyriešiť cestu v územnom pláne, aby bola aj dostatočne 

široká, a aby riešenie bolo ľuďom na prospech. Vyzval p. starostku riešiť to komplexne. 

p. Trnková sa opýtala p. Majeríka, či mu ponáhľa predaj pozemku. Informovala p. starostka 

že je to nutné hlavne z dôvodu ukončeného územného rozhodnutia, sú rozbehnuté jednanie 

ohľadom odkúpenia pozemkov od SPF, vyňatia pozemkov z pozemkového fondu, kde 

vlastníctvo k pozemku je potrebné mať vyriešené. Vyhlasujú sa projektové výzvy, ku ktorým 

budeme mať pripravený ukončený projekt so stavebným povolením. Navrhované riešenie nás 

zabrzdí a znamená ďalšie finančné náklady na nový GP, projekt, vyjadrovačky. Navrhovaná 

komunikácia má šírku 5,5 m, čo je postačujúce. 

p. kotrolórka – na dnešnom zasadnutí sa tento problém neuzavrie. Navrhla, aby sa k tomu 

stretla stavebná komisia ktorá na tvare miesta posúdi, ako sa to dá riešiť.  

Poslanci Švec a Trnková súhlasili, zároveň požiadali, aby sa na dnešnom zasadnutí schválila 

aspoň cena.  

p. Janotka opätovne vyzval na dopracovanie územného plánu zóny. 

p. kontrolórka – územný plán nerieši konkrétnu stavbu, iba lokalitu. Dorobiť projekt, doteraz 

aby stavebníci mohli stavať, navrhuje zriadiť vecné bremeno. 

p. starostka  - p. poslanci boli oboznámení s  navrhovanými cenami. Výsledkom rokovania je 

cena: Ing. Majerík -10,00 eur za m², p. Barboriak - 6,86eur / m
2
, Ing. Nicák – 10,00 eur/m

2
 

v prípade odkúpenia 38 m². 

p. Janotka – zhrnul – odkupuje sa za dohodnutú cenu.  

Uznesenie č.9/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Nasledovala diskusia o možnosti rozširovania plánovanej miestnej komunikácie. Do diskusie 

sa zapojil vlastník dotknutých pozemkov p. Majerík, ktorý predbežne súhlasil s odčlenením 

časti svojich pozemkov pre účely rozšírenia komunikácie. Po diskusii poslanci obecného 
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zastupiteľstva navrhli doplniť nové uznesenie, v ktorom sa schvaľuje vypracovanie nového 

geometrického plánu na oddelenie pozemkov v lokalite Pod Čelec, parcely KN C č. 2254/10, 

2254/16, 2254/17, 2254/18, 2255/19, 2255/2 za účelom rozšírenia navrhovanej miestnej 

komunikácie. 

Uznesenie č.10 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Janotka  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0  

 

 

K bodu 8 (investičná akcia) 

Uvedený bod sa týka žiadosti na úver zo ŠFRB a dotáciu z MD. P. starostka prečítala návrh 

na uznesenie, ktoré bolo spracované v súlade s požiadavkami zverejnenými v materiáloch 

k podávaniu žiadosti na ŠFRB. Obsah uznesenia porovnávala s jednotlivými požiadavkami zo 

strany ŠFRB. 

p. starostka – zhrnula, čo bolo vytýkané pri podaní predchádzajúcej žiadosti a ako boli v tejto 

žiadosti odstránené. 

p. Janotka sa informoval, či sa na spracovaní žiadosti sa podieľala aj pani ktorá žiadosť 

spracovávala v minulosti. P. starostka -  žiadosť spracovávala sama. 

Uznesenie č.11 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 4 – Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka  

 

 

K bodu 9 (rôzne) 

Správa audítora – p. starostka prečítala správu audítora určenú obecnému zastupiteľstvu. 

Správa je pripojená k zápisnici.  

Uznesenie č. 12/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za:5- Bc. Doležalová Eva, Janotka Ján, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Trnková Eva, Trepáč Tibor 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

p. starostka: 

 - informovala o liste p. Ďuricu, P. kontrolórka upozornila na správne naformulovanie 

vyhoveniu jeho žiadosti. p. Veselovská odviedla kus roboty v problematike miestnych daní. 

– dnes bola informovaná prednostom okresného úradu, že nám bude odovzdané hasičské auto 

Iveco Daily pre DHZ. Po stretnutí s prednostom bude riešená aktuálna situácia s p. Trepáčom. 

 - vyčistenie koryta Črmníka- za domom p. Krajčírika je pousádzaný múl a prejavuje sa to na 

vyššej hladine potoka. V tejto časti je stojatá voda. Navrhuje vystriekať múl, aby sa dno 

vyčistilo. Alebo odstaviť potok a múl vyčistiť. P. Janotka – počkať na jar, či nepríde väčšia 

voda, ktorá múl odstráni.  
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p. Trepáč – nebude problém vyčistiť potok, ak sa odstaví.  

p. starostka chce vstúpiť do jednania s povodím Váhu, z dôvodu drevinami zarastených 

brehov. 

p. Janotka – navrhol osloviť JUDr. Lehotského – má dobré vzťahy s povodím Váhu. Chce 

upozorniť aj na mosty.  

p. starostka – potok cez dedinu mierne preteká aj napriek odstaveniu v decembri. Kritické 

miesto je opäť pri dome p. Majzlíkovej. V prípade že bude znovu tiecť voda, bude potrebné 

rozbíjať ľad. P. Janotka už ľady rozbil v jednom úseku. Problém je v tom, že nie je uzáver na 

konci Vavrišova, ktorý by sa v zime úplne zavrel. P. Janotka navrhol pozrieť na internete 

šupátka koľko by stáli. A tým by sa vyriešil prívod vody.  Lepšie by bolo vrece pri vpuste do 

dediny. Aby bol znížený priechod vody.  

p. Janotka, Švec, Doležalová – je potrebné riešiť posyp cesty. Hlavný ťah musíme riešiť 

v spolupráci so správou ciest. Bočné uličky musí riešiť obec. Môže to byť úloha pre 

nezamestnaných. 

p. Trnková – upozorňuje na parkovanie áut na ceste. Je problematická situácia v prípade 

stretnutia dvoch áut a chodca. 

- upozornila na plné a rozhádzané smeti pri BD 280.  

p. starostka – o uvedenej situácii vie, obec rieši dokúpenie nového kontajnera. V piatok, 

29.1.2016 je zvolaná schôdza s podnájomníkmi. BD 280 ďalšia podpísaná zmluva na 3-

izbový byt. Výpoveď z nájmu dal p. Urda a p. Bérová. Už sú záujemcovia na tieto 

uvoľňované byty.  

p. Majerčík z verejnosti – sa informoval, či by nemohol nejaký pracovník ísť so smetiarmi 

a značiť kto má v kuka nádobe odpad, ktorý sa dá separovať. V lete hádžu obyvatelia do kuka 

nádob posekanú trávu. Nie je možné tých, čo to nerobia zvýhodniť?  

p. starostka pripomenula apelovanie na občanov na separovanie odpadu. 

p. Janotka – či nebolo možné urobiť klzisko na Boroví.  

P. starostka – včera sa boli informovať chlapci, či si môžu urobiť klzisko na asfaltovej ploche. 

Ak dá súhlas TJ, ktorá má v nájme uvedenú lokalitu a je jediným možným dodávateľom 

vody, obec s tým nemá problém.  

p. Janotka – vymeniť svietidlá pri dome p. Schlégera, Števčeka.  

P. starostka – už je dohodnutá na výmene s p. Strakom. 

p.Janotka – sklo a plasty na cintoríne navrhuje separovať do sudov a aktivačnými 

pracovníkmi vyvážať do zberných nádob. 

 

Na záver sa p. starostka poďakovala poslancom, zamestnancom a občanom obce za účasť na 

zastupiteľstve. Rokovanie bolo ukončené o 21:00 h. 

 

 

Vo Vavrišove 20.01.2016 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

  ............................................. 

  .............................................. 


